
                                                                                                                 
 

  
  

  

Årsmelding 2022  
  
Årsmøtet i 2022 ble holdt i Øfsti Grendehus 28.04.2022. Årsmøtedokumentene ble lagt ut på 
allmenningens nettsider tre uker før møtet.   
Årsmøtet ble gjennomført i samsvar med lov om bygdeallmenninger. 15 bruksberettigede var til stede.  
 
SKOGSDRIFT 
Det ble sommeren 2022 blinket følgende:  
    

Virke  Utvisninger  Mengde  Bestand  

Tømmer  13 stk.  121 B64, B72 og B137 (mellom Rotbuvollveien og 
Ingeniørveien) 

Ved  7 stk.  35 B64 og B72, samt langs veikanter 
  
  
Avvirkningsoversikt    
  

År  2011  2012  2013  2014  2015  2016  2017  2018  2019  2020  2021 2022 

Kbm  335  235  224  148  104  158  121  109  114  125  109 154 

Ant  27  18  19  12  10  14  12  11  10  11  11 13 
  

Årets avvirkning har jevnt over hatt gode driftsforhold.  
  
Skogkultur 
             Nyplanting: 250 stk i B61 (Rotbuvollveien) 
             Supplering: 300 stk i B38 (Rotbuvollen), B68 (Rotbuvollvegen) og B142, B148, B152 (lia sør for  
Lørdagsmyra) 
             Ungskogpleie: Ikke utført i 2022.  
  
 
 
DRIFTSVEGER/VEDLIKEHOLD  
 
Flaksjøveien SA  
Vegen er i god stand. Det legges fram egen driftsmelding fra vegstyret. Geir J. Einang og Petter 
Slungaard har representert bygdeallmenningen i vegstyret.  
 
Styret i bygdeallmenningen har foreløpig ikke fått gjennomslag for vårt ønske til Flaksjøveien SA om 
å heve bomavgifta, få utbetalt en større andel av bompengene, og installere et bomsystem som sikrer at 
flere betaler bomavgift. 
 
Det medfører at vi går kraftig i underskudd på driften av vegene fra demningen og innover, samt at det 
fortsatt er bygdeallmenningen som betaler for brøytinga, uavhengig av hva vi får refundert av 
innbetalte bompenger. For å rette på noe av dette underskuddet, vedtok styret å kreve inn kr. 500 fra  
 



                                                                                                                 
 

 
hver hytteeier som bruker Flaksjøveien på vinterstid hvis vinterbrøytinga skal fortsette. Dette gjelder 
hytteeiere både på allmenningsgrunn og naboeiendommer. 32 hytteeiere mottok faktura for brøyting 
vinteren 2022/23. Av disse er det 30 som har betalt. Brøytinga forrige vinter kostet kr. 17 500. Vi har 
nå mottatt kr. 15 000 fra hytteeiere, slik at vi fortsatt går med underskudd på vinterbrøytinga hvis 
regninga for denne vinteren blir lik den forrige. 
  
Veger som bygdeallmenningen har eneansvar for  
Vegkantene på strekningen Demningen – sørsida av Flaksjøen til Øfstivollen ble slått med kantpusser. 
Planlagt grusing av vegen mot Holmstjønna ble ikke gjennomført.  I året som kommer må vi nok få 
gjennomført ytterligere kanthogst langs vegene, slik at det blir framkommelig med lastebil for grusing.  
 
Driftsveger 
Det er laget en driftsveg opp fra Rotbuvollvegen som skal lette atkomsten til terrenget. 

  
 
JAKT  
       
Elgjakt 
Fra 2022 er det inngått ny 3-års avtale med Aksel H. Hembre om utleie av elgjakta. 
Det ble i år felt følgende dyr: 0 (1) ku, 1 (2) ungokse og 1(0) kvige og 1(1) kalv. Tall i parentes er fra 
2021. Kvoten var 4 elger og 1 hjort. Leie av Øfstivollen er med i kontrakten. Tildeling av elgkvoter 
foregår gjennom samarbeidet i Lånke driftsplanområde for elg.  
  
Småvilt- og rådyrjakt 
Administrasjon/salg av kort utføres av Geir Johan Einang.  
Det ble i styremøte 17.03.2021 vedtatt en prioriteringsliste for kjøp/tildeling av jaktkort.  
Prioriteringsrekkefølgen er: 
1. Bosatte på bruksberettigede eiendommer 
2. Bosatte i bygdelaget 
3. Hytteeiere på allmenningen 
4. Øvrige 

Det er innført en begrensning på 1 fugl pr. kort pr. døgn. Ved bruk av hund, skal det fremlegges 
saureinbevis.  
 
Det er solgt 16 småviltkort, hvorav 2 til personer bosatt på bruksberettigede eiendommer og 6 til 
hytteeiere. Det er meldt tilbake om følgende fangster. Tallene i parents er fra 2021. 4 orrhaner (8), 1 
orrhøne (4), 2 tiurer (3), 0 ryper (3), 0 røyer (2) og 0 hare (1). Det er tatt 0 (2) mår på feller. I følge 
jegerne er det noe mindre å fugl å se, men hovedårsaken til antalle skutte har gått ned er at antall 
jaktdager også har gått ned hos de ivrigste. 
 
Fra og med sesongen 2021 ble det også innført salg av rådyrkort, med et tak på 5 kort. 
1 rådyrkort ble solgt til 1 bosatt på bruksberettiget eiendom. 
 
TILSKUDD TIL MILJØTILTAK (hjemlet i NMSK forskriftens §6). 
Allmenningen har mottatt tilskudd på i underkant av kr. 50 000 for å ikke hogge i leikområder for 
storfugl. Dette er en ti-års avtale, der kr. 4998 blir inntektsført pr. år. 
 
 
 



                                                                                                                 
 

 
BRUKSRETTREGISTER/MANNTALL 
Bruksrettsregisteret inneholder nå 56 eiendommer med eierne i tilhørende manntall.  
 
Nye eiendommer og personer er: 
 
Mo gnr/bnr 135/6 med 8,5 daa fulldyrka jord som eies av Anne Mali Moum og Ingebrigt Størseth. 
Ertsgård vestre gnr/bnr 144/10 med 16,1 daa fulldyrka jord som eies av Morten Ertsgaard. 
Sandstad gnr/bnr 228/15 med 8,9 daa fulldyrka jord som eies av Astrid Rolseth og Hans Even 
Dalland. 
 
 

FESTETOMTER OG TOMTEDISPONERING 
En hyttetomt har skiftet eier i løpet av 2022. Det er hytta Holmsbu som er overdratt fra Gunnar Rostad 
til Roger Haugås. 
 
Det er gjennomført den 10-årlige indeksjusteringa av festeavgiftene. Gjeldende avgifter er nå kr. 400 
pr. år for bruksberettigede og kr. 800 for ikke-bruksberettigede. 
 
 
ØFSTIVOLLEN 
I 2022 har Øfstivollen vært utleid 26 dager, sammenlignet med 31 dager i 2021. Nord-Trøndelag 
Turistforening (NTT) har stått for organisering av utleie til overnatting. De betaler pr dag vollen 
brukes. 
  
Øfstivollen har ikke hatt åpne søndager med servering i 2022. Dette er noe vi må forsøke å få i gang 
igjen i 2023.   
 
Nytt gjerde rundt Øfstivollen ble satt opp i 2022 av Ole og Bjørn Ole Håve.  
Ny bru langs Ingeniørvegen over Moatjønnbekken ble satt opp av Ole Håve, Svein Lerfald og Jan 
Hognes. 
 
BYGDEALLMENNINGEN PÅ FACEBOOK OG EGEN HJEMMESIDE 
Pr. feburar 2023 har vi 267 følgere på Facebook, mot 237 på samme tidsrom i fjor. Der er det åpnet for 
den som vil å legge ut bilder mm fra allmenningen. I 2022 var det ca 50 forskjellige innlegg på denne 
siden. Mange av dem går på temaet brøyting. 
Hjemmesiden www.flaksjø.no er generelt godt besøkt. Der legges det ut dokumenter og informasjon 
av mer formell art.  
  
FORSVARET 
Allmenningen deltok ved styreleder på møte i regi av Forsvarsbygg 15.06.2022. Saken med hogst og 
merking av yttergrense av sikkerhetssonen rundt skytefeltet på Sigertmoen er fortsatt ikke fullført etter 
minst 15 års saksbehandling. Styret spilte inn for en god del år siden at vi i stedet for å få utmålt 
erstatning, ønsket å overta en teig som tilhører Forsvaret på 35 daa som grenser til allmenningen sør 
for Rotbuvollen. Dette har vi ikke fått gjennomslag for. Vi har heller ikke mottatt nye forslag for 
erstatningsutmåling for hogst av sikkerhetssone. 
 
RX-stasjonen som ligger lengst vest på Strætasfjellet har vært utleid fra Forsvaret til Avinor. Dette 
utleieforholdet er nå avsluttet og Forsvaret ønsker nå å enten overdra bygningen til allmenningen eller 
å rive den. Samtaler om dette har foregått siden 2021, men pga coronarestriksjoner mm er det ennå  



                                                                                                                 
 

 
ikke gjennomført befaring av bygningen. Dette forventes å bli gjennomført i løpet av 2023. Styret er av 
den oppfatning at vi ikke ønsker å pådra oss ytterligere vedlikeholdsbehov av bygninger. Derfor vil en 
evt. overtakelse av stasjonen kun foregå hvis vi kan leie den ut til noen som er villige til å ta på seg 
dette ansvaret. 
 
 
NORSK ALMENNINGSFORBUND (NALF)  
Styreleder deltok på Teamsmøte i regi av NALF for Trøndelagsallmennigene 19.10.2022. Temaet der var 
framtidig organisering og arbeidsoppgaver for NALF. 
 
GJENNOMFØRING AV STYREMØTER  
Det er gjennomført 5 styremøter og behandlet 40 saker i 2022. Etter årsmøtet 28.04.2022 kom Per 
Kristian Mæhlen inn som nytt styremedlem og Bjørn Olav Ekren inn som nytt varamedlem. Arne 
Stene og Bjørn Ole Håve er gjenvalgt som henholdsvis styreleder og nestleder for to år. Samtlige 
medlemmer og varamedlemmer er innkalt til styremøtene for å sikre at flest mulig er kjent med hva 
styret arbeider med. 
   
  
Som vedtatt på årsmøtet i 2020 fremlegger revisorer og valgkomite fram forslag på honorar til 
styremedlemmene for året 2022.  
  
  
  
  
                                                                                                                  
  
  

Vi takker for dugnadsinnsats og samarbeidet i 2022.  
  

               
 
Arne Stene  Bjørn Ole Håve                              Geir Johan Einang 
styrelder           nestleder                   styremedlem
                     .  
  
Per Kristian Mæhlen                                      Even Damås                                   John H. Berg          
styremedlem                                                   styremedlem                                   varamedlem 
 
Bjørn Olav Ekren                                           Rune Moen             
varamedlem           skogbestyrer                  
   
                                                           
        
                                   
 


